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Det Energipolitiske Udvalg

Til:

Dato:

Klima- og energiministeren

18. maj 2009

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

B 161

Forslag til folketingsbeslutning om indførelse af et energimærke på forbruger-

elektronik.

Af Benny Engelbrecht (S) m.fl.

Spørgsmål 1

Vil ministeren oplyse, for hvilke produkter der påtænkes indført en 

mærkningsordning, samt hvornår mærkningsordningen for de forskellige 

produkter kan forventes at træde i kraft? For hvilke produkter foreligger der på 

nuværende tidspunkt ikke overvejelser om en mærkningsordning?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Ole Hækkerup (S).

Spørgsmålet ønskes besvaret senest tirsdag den 26. maj 2009.

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Ole.Haekkerup@ft.dk og til 

udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Jens Kirk

formand

Det Energipolitiske Udvalg 2008-09
B 161 Spørgsmål 1
Offentligt


